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Z A P I S N I K 
 
s 37. sjednice Školskog odbora održane dana 16. 1. 2025. godine s početkom u 17:00 sati, u zbornici 
Matične škole u Klisu, Put sv. Ante 30, Klis. 
 
Predsjednica Školskog odbora Vedrana Balić je utvrdila da sjednici prisustvuju sljedeći članovi Školskog 
odbora: Gordana Čović, Vedrana Balić, Linda Milišić, Sanja Boban i Danijela Vidošević. Matea Pisac i Ivan 
Kalinić su opravdali svoj izostanak. 
Bez prava odlučivanja sjednici prisustvuju: ravnatelj škole Neven Tešija, načelnik Općine Klis, g. Jakov 
Vetma i predsjednik Općinskog vijeća Općine Klis, g. Josip Didović 
Predsjednica Školskog odbora Vedrana Balić utvrđuje da sjednici prisustvuje potreban broj članova Školskog 
odbora te da Školski odbor može odlučivati i donositi pravovaljane odluke. Za zapisničara određuje članicu 
Školskog odbora, Gordanu Čović. Nakon pozdrava svim prisutnima predsjednica Školskog odbora pročitala je 
predloženi dnevni red te ga dala na glasanje: 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s 36. sjednice Školskog odbora 

2. Provedba odredbi iz Protokola o kontroli ulaska i izlaska u školskim ustanovama 

3. Razno 

 
 
 

Dnevni red je nakon provedenog glasanja jednoglasno usvojen. 

Ad. 1) Zapisnik s 36. sjednice Školskog odbora dostavljen je članovima Školskog odbora elektroničkim 
putem. Predsjednica Školskog odbora pročitala je Odluke koje su donesene na 36. sjednici Školskog odbora 
Osnovne škole Petra Kružića Klis, Klis održanoj dana 19. 12. 2024. godine. 



 

Nakon čitanja Odluka s prošle sjednice Školskog odbora članovi Školskog odbora izjavili su da su suglasni 
sa zapisnikom s prošle sjednice Školskog odbora te je donesena sljedeća jednoglasna Odluka: 
 
„Usvaja se zapisnik s 36. sjednice Školskog odbora održane dana 19. 12. 2024. godine.“ 

 
Ad. 2) Predsjednica Školskog odbora Vedrana Balić pozdravila je pozvane čelnike Općine Klis, ravnatelja i 
prisutne članove Školskog odbora te iznijela poteškoće s kojima se Škola suočila stupanjem na snagu 
„Protokola o kontroli ulaska i izlaska u školskim ustanovama“ (u daljnjem tekstu Protokol) koji je donijelo 
Ministarstvo znanosti, obrazovanja i mladih 2. siječnja 2025. godine. Nakon toga je riječ uzeo ravnatelj 
školske ustanove te je izvijestio prisutne o poduzetim mjerama koje propisuje Protokol. Obrazložio da zbog 
manjka tehničkog osoblja nije u mogućnosti kvalitetno uspostaviti kontrolu ulaska i izlaska u školsku 
ustanovu te je zbog toga na tom poslu angažirao dežurne učitelje koji odbijaju dugoročno obavljati posao 
koji nije u njihovoj nadležnosti. 
Stoga je zatražena pomoć lokalne zajednice u rješavanju nastalog problema. 
Nakon rasprave donesen je zaključak da će lokalna zajednica, Općina Klis, po potrebi financirati zamjenu 
ulaznih vrata i angažiranje zaštitara do zaposlenja osobe koja će skrbiti o sigurnosti školske ustanove. 
 
Ad. 3) Predsjednica Školskog odbora je sve prisutne pozvala na dodatnu raspravu i prijedloge u okviru točke 
Razno. Prijedloga za raspravu nije bilo. 
 

 
Predsjednica Školskog odbora je utvrdila da su ovime iscrpljene sve točke dnevnog reda stoga je zaključila 
37. sjednicu. Sjednica je završena u 17:45 sati. 
Zapisnik završava s drugom (2.) stranicom. 
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